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Referat fra KFU møte #2 22/23  
Møtedato 16. november 2022 Møteleder Jan Tore Klemmetsen 

Møtetid:  Kl 19:00 – 21:00 Referent Ruth Gudrun Seland Thue 

Møtested: Kommunestyresalen Neste møte 18. januar 2023 kl 1900 

Tilstede 

Ebbe Bergshaven og Birger Håland (Langemyr), Gunnar Edv. Gundersen og Cecilie 
Svanberg (Landvik), Arild Hovda (Holviga barneskole), Gunnar Ødegaard (Fevik 
skole), Ruth Gudrun Seland Thue (Holviga ungdomsskole), Jan Tore Klemmetsen 
(Drottningborg ungdomsskole), Agne Evensen og Tone Kristine Vistnes (Jappa) 

Forfall Fjære, Hesnes, Eide, Grimstad ungdomsskole, 

Kopi til Arne M. Haugland, Anne-Grete Glemming 

 

Sak Beskrivelse Saksfremlegg Oppfølging 

09 -
22/23 

Godkjenning av 
innkalling og referat 

Godkjennelse av innkalling, samt godkjenning av 
forrige møtereferat 
 
Vedtak: 
Innkalling og møtereferat godkjennes. 

Estimert tid: 
5 min 

10 -
22/23 

Orientering fra 
administrasjonen 
v/Arne M. 
Haugland. 

Administrasjonen informere om status og 
pågående saker 
 
Generell informasjon  

• Elevundersøkelsen åpnes opp om kort tid.  

• Resultatene fra nasjonale prøver har kommet. 
Anbefaler at alle FAUene går gjennom 
resultatene  

• READ-prosjektet: Leseprosjekt for barnetrinnet, 
satsingsområde for hele Agder. FAU-
representantene oppfordres til å etterspørre 
informasjon fra rektor  

• Anbefaler alle å lese tilstandsrapporten som 
beskriver situasjonen i skolesektoren i 
Grimstad. Bruk rapporten i FAU-arbeidet 

 
Budsjett 

• Krevende økonomisk situasjon i kommunen 
med en total reduksjon i neste års budsjett på 
30 millioner. Anne-Grete Glemming har ledet 
budsjettprosessen i oppvekstsektoren.  

• Kommunedirektøren har lagt frem sitt forslag til 
budsjett. Budsjettforslaget er ikke vedtatt 
/behandlet politisk. Budsjettforslaget er 
tilgjengelig på nett. (Se s. 66 for oppvekst, se s. 
69 for budsjettendringer oppvekst)  

• Budsjettrammen for oppvekst er relativt lik 
fjoråret. Skolen får en økning på 4,9 millioner.  
 
Foreslått inn i budsjett: 

• 3 millioner til digitale lisenser og 
læringsplattformer 

• 900.000 til Hommedal skolegård. 
Prosjektperioden med finansiering fra 
Sparebanken Sør er over og kommunen skal 

Estimert tid: 
20 min 

https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/id251ced3-72f4-4e4d-8f36-6fa6eac1cdaa/tilstandsrapport-2021-2022-for-barnehage-skole-og-barnevern.pdf
https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/ie479bc53-a8fd-43b2-b044-74c78c441139/budsjett-2023-gk-v1.pdf
https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/ie479bc53-a8fd-43b2-b044-74c78c441139/budsjett-2023-gk-v1.pdf
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overta. Vellykket prosjekt, gode 
tilbakemeldinger fra de som har benyttet 
tilbudet.  

• 800.000 i økning til barnevernet. Fokus på 
hjemmebesøk hos barn/foresatte. 

 
Foreslåtte budsjettkutt: 

• Avvikling av Frivoll skole fom 2025 

• Redusere elevantall på Langemyr 

• Sommerstengte barnehager: 4 uker i stedet for 
3 uker 

 
Ikke i budsjett  

• Kompetanseheving 

• Flere telletidspunkt for barnehagene 

• Nye lærebøker (kommunedirektøren anbefaler 
heller å satse på digitale 
lisenser/læringsplattformer) 

 
Skolestruktur: 

• Mål: et mest mulig likt tilbud til alle barn i 
Grimstad kommune 

• Frivoll skole foreslås nedlagt  

• Nye Holviga foreslås dimensjonert til 600 
elever. En fremtidig internasjonal 1-10 skole 
med kapasitet til 100 elever inngår i tallene. 
Tanken er at en eventuell internasjonal skole 
skal være eid av kommunen og lokaliseres på 
skoleområdet til Holviga. Målet er å gjøre 
kommunen attraktiv for utenlandske 
arbeidstakere.  

• Skolekretsgrenser er ikke satt. Det er utarbeidet 
flere ulike modeller, men budsjettet må vedtas 
før det kan jobbes videre med dette.  
 

11 -
22/23 

Aktuelt fra FAU-ene Hvert respektive FAU informerer om sitt arbeid. 
Status og prioriteringer 
 
Holviga barneskole:  
Har arrangert «Åpen skole». Vellykket 
arrangement, stort oppmøte. Overskudd på 26000 
til TV-aksjonen. Gjenstår fremdeles mye på 
modulskolen. Rektor fungerer som prosjektleder 
inntil kommunen har overtatt modulskolen formelt. 
Tidkrevende for rektor, mindre tid til andre 
oppgaver.  
 
Drottningborg ungdomsskole: 
Negativ oppmerksomhet på at skolen har noe 
høyere elevandel med vedtak om 
spesialundervisning sammenlignet med de andre 
skolene i kommunen. Opplever at tematikken blir 
presentert på en unyansert måte i media, skal ikke 
tilbake mer enn et par år hvor det var samme tall på 
andre skoler. Skolen opplever gode søkertall. 
 

Estimert tid: 
20 min 
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Landvik: 
Har hatt Åpen skole, markert skolens 60-
årsjubileum. Vellykket arrangement. 21000 i 
overskudd til FAU. Har skrevet utkast til 
høringsuttalelse. Bra at Hommedal skolegård 
fortsetter. Jobber med trafikksikkerhet. 
 
Fevik skole: 
Åpen skole, godt oppmøte og vellykket 
arrangement. Jobber med trafikksikkerhet.  
 
Langemyr skole: 
Skal skrive høringsuttalelse, opplever budsjettet 
som en krise for sin skole. Sliter med kapasitet og 
bygningsmasse, opplever kutt som dramatiske og 
er bekymret. Opplever at de er på sidelinjen og ikke 
er prioritert.  
 
Holviga ungdomsskole 
Hatt et møte etter konstituering. Neste møte; 
planlagt gjennomgang av resultater på nasjonale 
prøver og elevundersøkelsen. Fokus på skolemiljø, 
vil ta utgangspunkt i resultatene på de nevnte 
undersøkelsene i det videre arbeidet.    
 
Jappa: 
11.november – Bli-med dag. Vellykket 
arrangement. FAU-møte neste uke. Hatt ett møte til 
nå. Fokus på trafikksikkerhet. Savner informasjon 
fra Ekelund. Opplever at utrykninger fra 
politi/ambulanse kan være med på å skape uro og 
utrygghet i skolemiljøet.  
 
Hesnes Montessori:  
Ikke tilstede 
 
Frivoll: 
Ikke tilstede 
 
Grimstad ungdomsskole: 
Ikke tilstede. 
 
Fjære barneskole: 
Ikke tilstede 
 
Eide:  
Ikke tilstede 

12-
22/23 

Tilbakemelding 
stormøte 

Tilbakemeldinger og forbedringer til neste stormøte: 
Fin kveld, men lavere oppmøte enn ønsket. Skuffet 
over at ansvarlige i administrasjonen avlyste på kort 
varsel.  
 
Vedtak: 

• Invitere klassekontaktene også neste år, si noe 
om klassekontaktenes rolle 

• Supplere programmet med foredragsholder 
som snakker om aktuelt tema. Kommer tilbake 
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til tema på senere tidspunkt. Eksempler som 
nevnes: nettvett, mobbing, politi/andre 
instanser.  

13-
22/23 

Kvalitet og likhet i 
Grimstadskolen  

Vi jobber videre med fokuset på kvalitet og likhet i 
Grimstadskolen.  
 
Jf. KFU vedtak 08-22/23;  
«Det er KFU sin oppfatning at fakta knyttet til 
situasjonen i Grimstadskolen ikke når de politiske 
fora godt nok.  
 
KFU skal derfor i år ha et fokus på å bistå med å 
løfte frem et reelt bilde av situasjonen i 
Grimstadskolen.  
 
Det er KFU sin klare oppfatning at fakta knyttet til 
situasjonen i Grimstadskolen ikke når de politiske 
fora godt nok» 
 

• Hvordan kan KFU få et mest mulig helhetlig 
bilde av situasjonen i Grimstadskolen og bidra 
til at informasjonen kommer frem til ansvarlige 
politikere?  

 
Vedtak: 

• Tillitsvalgt fra alle skoler inviteres til KFU-møtet 
18.janaur.  

• KFU forbereder 2-3 spørsmål som alle bes om 
å svare ut. 

• Gunnar Edv. sjekker om møtet kan holdes på 
Landvik skole.  
 

Estimert tid: 
10 min 

14-
22/23 

Eventuelt Høringsuttalelse til budsjett 
 
Leder og nestleder utarbeider høringsutkast. 
Forslag til punkter:  

- Elever med spesielle behov, si noe om 
Langemyr fordi det berører alle skolene 

- Positiv tilbakemelding på digital satsing 
- Positivt at Hommedal videreføres 
- Bekymring knyttet til manglende satsing på 

skolebøker. Trenger både fysiske 
lærebøker og digitale læremidler 

- For lite ressurser til skolen i budsjettet. 
Foreslå å bruke midler fra 
disposisjonsfondet? 

 
Facebookgruppen: 
Jan Tore legger nye KFU-medlemmer til i 
Facebook-gruppa (og fjerner tidligere medlemmer). 
 
Deltakelse på møte i Oppvekstutvalget 
Gunnar Ødegaard (Fevik) og Agne Evensen 
(Jappa) deltar på vegne av KFU på OU 29.11.  

 


